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ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA CELEBRADA EL DIA VINT-I-QUATRE DE
FEBRER DE DOS MIL CATORZE

A la vila de Roses  (Girona), el 24 de febrer de dos mil catorze.

Quan són les 20:01 hores es reuneix a la  sala d'actes de la Casa Mallol, sota la presidència
de la senyora Montse Mindan i Cortada, alcaldessa presidenta de  la  corporació, el ple de
l’Ajuntament a l’objecte de celebrar sessió ordinària d’acord amb la convocatòria que s’ha
repartit.

Són presents en el moment de començar la sessió:
Sr. Carles Pàramo i Ponsetí Primer  tinent d'alcalde
Sr. Manel Escobar Yegua Segon tinent d’alcalde
Sra. Sílvia Ripoll i Cayuela Tercer tinent d’alcalde
Sr. Ángel Tarrero González Quart tinent d’alcalde
Sr. Marc Danés i Zurdo Cinquè tinent d’alcalde
Sr. Josep Ma. Mas Blanch i Ponce Sisè tinent d’alcalde
Sra. Sílvia Useros i Moyano Setè tinent d’alcalde
Sr. Juan Manuel Fernández i Martínez Regidor
Sr. Ambrosio Martínez i Olivares Regidor
Sr. Carlos López Expósito Regidor
Sr. Carles Ferrer Casademont Regidor
Sr. Francisco Martínez Pérez Regidor
Sra. Francisca Guijarro Muñoz Regidora
Sr. David Beltran Blanco Regidor
Sr. Francesc Giner i Ballesta Regidor
Sra. Ma. Àngels Arjona Crusellas Regidora

Són absents havent excusat la seva absència:
Sra. Anna Jorquera i Navarro Regidora

Són absents sense haver excusat la seva absència:
Sra. Francisca Martin Mendoza Regidora

Vacants: Dues en el moment de començar la
sessió

S'incorpora a la sessió el senyor Jesús Minguez Castanheira, en el punt número 2 de l’ordre
del dia, quan són les 20:05  hores,  en el moment de tractar la seva presa de possessió com
a regidor de la corporació.

També hi assisteixen:
Senyor Ernest Ruiz Garcia Interventor municipal de la corporació
Senyora Ma. Teresa Sánchez Luna Tècnica en Administració General

Actua de secretari Fco. Luis MUÑOZ CAMEO, secretari general de la corporació.
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Un  cop  l'alcaldessa ha obert l'acte, s'entra a l'ordre del dia, es tracten els  afers indicats i es
prenen  els acords que  es detallen.

01.- APROVACIÓ DE LES ACTES DE LE SESSIONS PLENÀRIES ANTERIORS:

− Sessió ordinària del ple del dia 23.12.2013
− Sessió ordinària del ple del dia 27.01.2014

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar l’acta
tal com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

02.- PRESA DE POSSESSIÓ DEL REGIDOR JESÚS MINGUEZ CASTANHEIRA DEL
GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA-PM

L’alcaldessa presidenta presenta la proposta d’acord que és del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Presa de possessió del regidor Jesús Minguez Castanheira del Grup municipal Socialista-
Progrés Municipal (PSC-PM) amb motiu de la renúncia de la regidora Imma Carrion Ferrer.

Antecedents

1. Acord de Ple de data 23 de desembre de 2013, en el qual es va prendre raó de la
renúncia de la regidora Imma Carrion Ferrer, que va tenir efectes una vegada finalitzada
la sessió del Ple i s’acordava sol·licitar a la Junta Electoral Central que expedís la
credencial pertinent a favor del següent candidat de la llista del Grup municipal
Socialista-Progrés Municipal (PSC-PM) per completar la composició municipal.

2. Amb data 3 de febrer de 2014, mitjançant registre d’entrada número E20131755,  vàrem
rebre de la Junta Electoral Central la credencial del nou regidor designat, senyor Jesús
Minguez Castanheira, com a regidor municipal del Grup Municipal Socialista-PM.

Fonaments de dret

Primer. Article 9.4. del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, que va aprovar el
Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals.

Segon. Articles 6, 7, 177, 178 i 182 de la Llei Orgànica núm. 5/1985, de 9 de juny, del règim
electoral general, que estableixen les causes d’inelegibilitat i d’incompatibilitat per al càrrec
de regidor municipal.
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A proposta de la senyora Montse Mindan i Cortada, alcaldessa presidenta de l’Ajuntament
de Roses, el Ple adopta el següent

Acord

1. Procedir a la presa de possessió amb la fórmula següent:

“L’alcalde llegeix la fórmula legal de jurament o promesa de la regidora electa:

ALCALDESSA:

Un cop comprovada la credencial del regidor electe i als efectes de si li afecta alguna de les
causes d’incompatibilitat previstes a la Llei orgànica del règim electoral general, en els seus
articles 202 i 203, o una altra legislació concordant, ho ha de manifestar en aquest moment,
per la qual cosa, a fi de procedir a la presa de possessió, haurà de respondre a les fórmules
següents:

ALCALDESSA: Està afectada per alguna de les causes d’inelegibilitat o incompatibilitat
sobrevinguda amb posterioritat a la seva proclamació tal com determinen els articles
indicats?

SR. JESÚS MINGUEZ CASTANHEIRA: No.

ALCALDESSA: Com que no us afecta cap de les esmentades, ara us correspon prendre
jurament del càrrec, JUREU O PROMETEU PER LA VOSTRA CONSCIÈNCIA I HONOR
COMPLIR FIDELMENT LES OBLIGACIONS DEL CÀRREC DE REGIDOR DE
L’AJUNTAMENT DE ROSES, AMB LLEIALTAT AL REI, RESPECTAR I FER RESPECTAR
LA CONSTITUCIÓ I L’ESTATUT D’AUTONOMIA DE CATALUNYA?

SR. JESÚS MINGUEZ CASTANHEIRA: Sí, ho prometo

ALCALDESSA: Declara al senyor Jesús Minguez Castanheira, regidor de la corporació
municipal, amb tots els drets i deures que el càrrec comporta.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ

Sr. Carles Pàramo.- Dóna la benvinguda al nou regidor al consistori de part del Grup
Municipal de Convergència i Unió. Diu que fa temps que el coneix i sap de la seva estima
pel poble de Roses i l’anima a treballar pel poble de Roses, cadascú en el seu lloc,
lògicament i d’ell esperen la màxima col·laboració.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE



33

Sr. Francesc Giner.- Dóna la benvinguda al senyor Jesús Minguez, com a nou regidor, i
s’ofereixen per parlar o resoldre qualsevol dubte o qüestió que sigui del seu interès.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR

Sr. Manel Escobar.- Diu al senyor Jesús Minguez que sigui molt benvingut i estan per
atendre qualsevol dubte que tingui.

El Ple en queda assabentat.

03.- INFORMACIÓ DE L’ALCALDIA

DECRETS DICTATS DES DE L’ALCALDIA DEL 16 DE GENER AL 20 DE FEBRER DE
2014

Total de decrets:  233
Contingut econòmic:     38
Contingut urbanístic:                17
Contingut general:  178

DADES ESTADÍSTIQUES A 1 DE FEBRER DE 2014

Població total 19.688 habitants
Homes 9.862 que representen el 50.09% de la població
Dones 9.826 que representen el 49.91 % de la població
< 16 anys 3.630 que representen el 18,42% de la població

Atur a 1 de gener de 2013 era de 1.670 persones i aquest any ha estat de 1.656 persones.

INCIDÈNCIES AL GIE

− Total d’incidències rebudes: 216
− Incidències desestimades: 8
− Incidències estimades: 208
− Incidències resoltes: 167 que representa un 80%
− Incidències pendents a resolució: 41 que representa un 19,79% 

Les incidències més freqüents són les que afecten el mobiliari urbà, el paviment, el
manteniment d’edificis municipals i pel que fa a runes i neteges d’abocaments i residus
urbans.
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REUNIONS DE TREBALL, VISITES I ACTES FINS EL 20 DE FEBRER DE 2014

Reunions de treball a Roses
− 2 Reunions de treball
− 2 Consell Executiu PRODER
− 2 Consells Executius PORT
− 2 Meses de Contractació
− 2 Gerències d’Urbanisme
− 3 Juntes de Govern Local
− 1 Consell Administració ROSESNET
− 1 Junta de Portaveus
− 1 Comissió Informativa Extraordinària
− 1 Comissió Informativa
− 1 Ple
− 1 Consell Escolar Municipal
− 2 Assembles “Terra de Pas”
− Reunió delinqüència juvenil (Policia Local+Mossos d’Esquadra)
− Sra. Anna Prior i Tió, delegada territorial de Joventut

Reunions de treball fora de Roses
− BCN, ACM – Comissió Interna de Turisme
− BCN, Director gral d’Urbanisme - Projecte “ElBulliFondation”
− BCN, I Fòrum de Turisme
− Girona, Patronat de Turisme Costa Brava – Girona
− Figueres, Taula Rodona sobre el sector de la Logística

Visites rebudes a Roses
− 30 visites
− Sra. Dolors Rodríguez, gerent de Ports de la Generalitat de Catalunya

Visites fora de Roses
− Girona, Sra. Mònica Margarit, directora gral Fundació Príncep Felip (FPdGI)

Actes a Roses
− Conferència Joaquim Nadal dins el cicle: «Propostes de país per a un nou temps»
− Conferència Carles Capdevila dins el cicle: «Propostes de país per a un nou temps»
− Dinar d’Entitats
− Actes "DONEM LLUM A L'ESPERANÇA" - Dia Mundial Contra el Càncer
− Premis del concurs de Punts de llibre de la Biblioteca
− Concert Música Clàssica “El Violí Virtuós”
− Obra de teatre “BARCELONA”
− Concert Viumúsica “Terry Patrick Ryan”
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− Performance “Per Carnaval no tot s’ho val” – Campanya Salut Juvenil
− Presentació “Carnaval 2014” als cap de colla i premsa

Actes fora de Roses
− BCN, Presentació projecte "elBulli1864"
− Figueres, Inauguració FESTIVAL DE CIRC 2014

Assistència mitjans de comunicació
− Revista MIRA’M
− Diari ARA
− Revista CRAE
− Catalunya Radio
− Girona Noticies
− Xat Empordà
− Empordà TV – Debat "elBulliFondation"
− Roda de Premsa reserva activitats dirigides Piscina Municipal
− Roda de Premsa Carnaval 2014
− Hora de l’alcaldessa

− L’alcaldessa, abans d’entrar en el primer punt de l’ordre del dia, explica que en el punt de
precs i preguntes de l’últim dia, el GDP va demanar informació  referent a una aplicació
per a mòbils de la pàgina web. L’alcaldessa diu que es va descuidar d’explicar-ho. Ja fa
mesos que es va signar conjuntament amb el Patronat de Turisme Costa Brava que els
oferia el servei a canvi de la quota que paguem, a través d’una empresa que els fa
l’aplicació per “apps” a la pàgina web de l’Ajuntament de Roses. Demana excuses
perquè havia oblidat de respondre la pregunta plantejada.

El Ple en queda assabentat.

04.- APROVAR PROVISIONALMENT EL DOCUMENT ANOMENAT “PLA ESPECIAL
URBANÍSTIC PER DEFINIR LES CONDICIONS D’EDIFICACIÓ I USOS A LA ZONA
D’EQUIPAMENTS ESCOLARS – MONTSERRAT VAYREDA” , A L’ÀMBIT DE LA RONDA
DE DALT I RONDA VIAL NORD DE ROSES, D’INICIATIVA MUNICIPAL

La senyora Sílvia Ripoll, com a responsable de l’àrea d’Urbanisme, presenta la proposta
d’acord que és del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Aprovar provisionalment el document anomenat “Pla especial urbanístic per definir les
condicions d’edificació i usos a la zona d’equipaments escolars – Montserrat Vayreda”,  a
l’àmbit de la ronda de Dalt i ronda Vial Nord de Roses, d’iniciativa municipal.
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Antecedents

1. La Junta de Govern Local en sessió del dia 15 de novembre de 2013 acorda:
1) Aprovar inicialment el document anomenat ”Pla especial urbanístic per definir les

condicions d’edificació i usos a la zona d’equipaments escolars – Montserrat
Vayreda” a l’àmbit de la ronda de Dalt i ronda Vial Nord de Roses, redactat el mes de
novembre de 2013 pel cap del Departament de Projectes i Execució Urbanística de
l’àrea d’Urbanisme.

2) Suspendre pel termini màxim de dos anys, l'atorgament de llicències de parcel·lació
de terrenys, d'edificació, reforma, rehabilitació o enderrocament de construccions,
d'instal·lació o ampliació d'activitats o usos concrets i altres autoritzacions municipals
connexes establertes en la Legislació sectorial en les àrees en les quals les noves
determinacions per a elles previstes suposin modificació del règim urbanístic vigent.

3) Sotmetre-ho a informació pública, pel termini d’un mes, juntament amb un plànol de
delimitació dels àmbits subjectes a suspensió de llicències i de procediments.

4) Sol·licitar informe als organismes de la Generalitat de Catalunya:
• Departament d’Ensenyament.
• Departament d’Interior:

- Direcció General de Protecció Civil –  Subdirecció General de Programes de
Protecció Civil

- Regió d’Emergències de Girona de la Direcció General de Prevenció,
Extinció d’Incendis i Salvaments.

2. L’esmentat Pla especial es sotmet, durant un mes, a informació pública mitjançant
anunci publicat en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya núm. 6510 del dia 27 de
novembre de 2013, en el Butlletí Oficial de la Província de Girona núm.231 del dia 3 de
desembre de 2013, en el diari El Punt del dia 28 de novembre de 2013, en el tauler
d’anuncis de la corporació i a la web municipal; i durant l’esmentat període no es
presenta cap al·legació al respecte.

3. En compliment de l’esmentat acord plenari, l’Ajuntament, en relació als informes
sol·licitats a les següents administracions sectorials de la Generalitat de Catalunya, cal
dir:
1) Serveis Territorials a Girona del Departament d’Ensenyament:

- Es sol·licita informe mitjançant escrit de data 15.11.2013 (enviat amb n/RS 11296/13).
- Es rep l’informe, de data 31 de gener de 2014, (n/RE 2100/07.02.14).

2) Regió d’Emergències a Girona del Departament d’Interior. Direcció General de
Prevenció, Extinció d’Incendis i Salvaments:

- Es sol·licita informe mitjançant escrit de data 15.11.2013 (enviat amb n/RS 11298/13).
- Es rep l’informe, de data 11 de desembre de 2013, (n/RE 17912/13.12.2013).

3) Subdirecció General de Programes de Protecció Civil de la Direcció General de
Protecció Civil del Departament d’Interior:
- Es sol·licita informe mitjançant escrit de data 15.11.2013 (enviat amb n/RS

11297/13). A l’expedient consta el justificant de correus amb la  recepció de la
documentació i amb el segell del Departament d’Interior de data 25.11.2013.

- Fins a la data l’Ajuntament no ha rebut l’informe sol·licitat.
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4. Pel que fa a l’informe de la Regió d’Emergències de Girona de la Direcció General de
Prevenció, Extinció d’Incendis i Salvaments del Departament d’Interior de la Generalitat
de Catalunya, de data 11 de gener de 2013 (n/RE 17912/13.12.13), les conclusions són:
Per tal de definir els condicionats a tenir en compte a l’hora de dissenyar el planejament
urbanístic municipal, s’han de complir els requeriments normatius següents referits a les
següents mesures de prevenció d’incendis:
a) Disponibilitat d’hidrants per a incendi:

L’obligatorietat de disposar d’hidrants d’incendi queda determinada en la normativa
que tot seguit es relaciona:
- L’article 2.e) del Decret 64/1995, de 7 de març, pel qual s’estableixen mesures

de prevenció d’incendis forestals, estableix que les urbanitzacions que no tinguin
una continuïtat immediata amb la trama urbana i que estiguin situades a menys
de 500 m de terrenys forestals han de disposar d’una xarxa d’hidrants d’incendi
de 100 mm de diàmetre, d’acord amb l’article 1 de l’Annex del Decret 241/1994.

- L’article 8.1 del Decret 123/2005, de 14 de juny, de mesures de prevenció dels
incendis forestals en les urbanitzacions sense continuïtat immediata amb la
trama urbana, estableix que la xarxa d’hidrants homologats per a l’extinció
d’incendis ha de complir els requisits establerts pel Decret 241/1994.

- Per a usos no industrials, la Secció 4 del Document Bàsic Seguretat en cas
d’Incendi del Reial Decret 314/2006, de 17 de març, pel qual s’aprova el Codi
Tècnic de l’Edificació (CTE), estableix la necessitat de disposar d’hidrants
d’incendi a les edificacions destinades a usos no industrials en funció de la seva
alçada d’evacuació, de la seva ocupació i de la seva superfície.

- La Instrucció Tècnica Complementària SP-120 defineix la necessitat i les
condicions tècniques de la xarxa d’hidrants.

b) Condicions d’entorn i d’accessibilitat per a bombers.
Cal afegir les especificacions tècniques següents:
- Per a  usos no industrials, la Secció 5 del Document Bàsic de Seguretat en cas

d’incendi del Reial Decret 314/2006, de 17 de març, pel qual s’aprova el Codi
Tècnic de l’Edificació (CTE), i posteriors modificacions i correccions, estableix
les condicions d’aproximació  i entorn dels edificis (amplada mínima dels vials
de circulació, la seva alçada mínima lliure, la capacitat portant, els radis dels
trams corbats), així com l’accessibilitat per façana, per tal de garantir-hi la
intervenció dels bombers. També es determina que en zones limítrofes o
interiors a àrees forestals, s’ha de disposar d’una única via d’accés que finalitzi
en un cul de sac circular de 12,5 m de radi.

- Per a usos industrials, l’Annex II del Reglament de seguretat contra incendis en
els establiments industrials, aprovat pel Reial Decret 2267/2004, de 3 de
desembre, estableix que tant el planejament urbanístic com les condicions de
disseny i construcció dels edificis, en particular el seu entorn immediat, i els
seus accessos, han de possibilitar i facilitar la intervenció dels serveis d’extinció
d’incendis. El punt 10 de l’Annex II, obliga a disposar de dues vies d’accés
alternatives a aquells establiments industrials que limitin amb zones forestals;
alternativament permet disposar d’una única via d’accés que finalitzi en un cul
de sac circular de 12,5 m de radi.

c) Franja de protecció respecte de la forest
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La necessitat de mantenir aquesta franja de protecció respecte a la massa forestal
s’estableix en:
- L’article 2.a) del Decret 64/1995, de 7 de març, pel qual s’estableixen mesures

de prevenció d’incendis forestals, estableix que les urbanitzacions que no tinguin
continuïtat immediata amb la trama urbana i que estiguin situades a menys de
500 m de terrenys forestals han de disposar d’una zona de seguretat de 25 m
d’amplada, a comptar des del seu perímetre exterior.

- L’article 6.3 del Decret 123/2005, de 14 de juny, de mesures de prevenció dels
incendis forestals en les urbanitzacions sense continuïtat immediata amb la
trama urbana, especifica que les noves urbanitzacions que prevegin els plans
d’ordenació urbanística municipal han d’incloure dintre del seu àmbit les franges
de protecció contra incendis. El mateix article 6, així com l’Annex 2 del Decret,
fixen les condicions d’aquestes franges de protecció.

- Per a usos no industrials, la Secció 5 del Document Bàsic Seguretat en cas
d’incendi del Reial Decret 314/2006, de 17 de març, pel qual s’aprova el Codi
Tècnic de l’Edificació (CTE), i posteriors modificacions i correccions, determina
que en zones limítrofes o interiors a àrees forestals, s’ha de disposar d’una
franja de 25 m d’amplada separant la zona edificada de la forestal, lliure
d’arbustos o vegetació que pugui propagar un incendi de l’àrea forestal, així com
un camí perimetral de 5 m, que podrà incloure’s a la mateixa franja.

- Per a usos industrials, l’apartat 10 de l’Annex II del Reglament de seguretat
contra incendis en els establiments industrials, aprovat pel Reial Decret
2267/2004, de 3 de desembre, estableix que els establiments de risc mig  i alt
ubicats propers a una massa forestal, han de mantenir una franja perimetral de
25 m d’amplada permanentment lliure de vegetació baixa i arbustiva, amb la
massa forestal aclarida i les branques baixes esporgades.

d) Ubicacions no permeses en establiments industrials i d’emmagatzematge:
Cal considerar les restriccions per a edificacions d’ús industrial i d’emmagatzematge
en relació amb ubicacions no permeses de sectors d’incendis amb activitats
industrials i d’emmagatzematge que determina l’apartat 1 de l’Annex II del Reglament
de seguretat contra incendis en els establiments industrials, aprovat pel Reial Decret
2267/2004, de 3 de desembre.

5. Pel que fa als Serveis Territorials a Girona del Departament d’Ensenyament, amb data
31 de gener de 2014 (n/RE 2100/07.02.14), comuniquen que, en relació amb la
construcció de l’Escola Montserrat Vayreda de Roses, en sessió de treball del dia 17 de
gener de 2014 es van tractar els següents punts:
- “L’Ajuntament de Roses va fer arribar el “Pla especial urbanístic de la zona

d’equipaments escolars - Montserrat Vayreda”,  per tal que el Departament emetés
informe. Aquest informe és necessari per a l’aprovació del Pla.
Des del Departament es va fer arribar a Infraestructures, amb la finalitat que es
comprovés que aquest Pla recollia totes les especificitats del projecte i no incomplia
cap dels condicionats que es fixaven.
Els representants d’Infraestructures van manifestar que els redactors del Projecte,
com a única objecció, sol·liciten augmentar el paràmetre d’ocupació fins el 35%. Es
van recordar els punts crítics relatius als dos accessos al centre, les distàncies a
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límits de parcel·la, la distància a veí, perquè s’asseguressin de la compatibilitat de les
propostes i, des d’Infraestructures, se n’ha confirmat la viabilitat.

- L’Ajuntament va enviar al Departament d’Ensenyament un acord per iniciar la
tramitació de la llicència d’obres. Se’n van repassar les conclusions i no s’hi ha trobat
cap incidència.

- Des dels Serveis Territorials es posa de manifest que el Projecte ha de tenir  en
consideració la incidència del vent en aquesta zona,  tant pel que fa als acabats de
coberta com pel que fa a les solucions de tancament dels passadissos i fusteries a
nord.

- Així doncs, des del Departament d’Ensenyament s’informa favorablement el “Pla
especial urbanístic de la zona d’equipaments escolars - Montserrat Vayreda”, de data
novembre de 2013, sempre que s’augmenti el paràmetre d’ocupació fins al 35%.”

6. El mes de febrer de 2014 el cap del Departament de Planejament i Execució Urbanística
de l’àrea d’Urbanisme redacta el document anomenat “Pla especial urbanístic per definir
les condicions d’edificació i usos a la zona d’equipaments escolars – Montserrat
Vayreda”,  a l’àmbit de la ronda de Dalt i ronda Vial Nord de Roses.

Aquest nou document, segons l’informe tècnic municipal de data 10 de febrer de 2014,
incorpora la resolució de les administracions sectorials, concretament:

- A l’articulat de les normes urbanístiques es recull, a l’article 9, l’augment de
l’ocupació prevista fins un 35%, d’acord amb l’informe del Departament
d’Ensenyament.

- A l’article 11 – Mesures d’obligat compliment – es recullen els requeriments efectuats
pel Departament de Cultura al Departament d’Ensenyament, referent a les mesures
de control arqueològic en el moment que s’iniciïn els treballs de moviments de terres
per a la construcció de l’edifici escolar i,  també els efectuats per la Regió
d’Emergències de Girona de la Direcció General de Prevenció, Extinció d’Incendis i
Salvaments del Departament d’Interior.

- Es proposa que s’acordi l’aprovació provisional d’aquest Pla especial urbanístic.

7. Amb data 10 de febrer de 2014 els serveis jurídics de l’àrea d’Urbanisme informen amb
les següents conclusions:
- Manca la recepció de l’informe de la Subdirecció General de Programes de Protecció

Civil de la Direcció General de Protecció Civil del Departament d’Interior, sol·licitat el
dia 15 de novembre de 2013, si bé es disposa de l’informe de la Regió
d’Emergències a Girona del Departament d’Interior. Direcció General de Prevenció,
Extinció d’Incendis i Salvaments.

- Els Serveis Territorials a Girona del Departament d’Ensenyament  han informat
favorablement el Pla especial urbanístic, sempre i quan s’augmenti el paràmetre
d’ocupació fins al 35%.

- Procedeix adoptar l’acord d’aprovació provisional, tenint en compte que per a
l’aprovació definitiva (resolució que haurà d’adoptar la Comissió Territorial
d’Urbanisme de Girona), caldrà disposar de l’informe Subdirecció General de
Programes de Protecció Civil de la Direcció General de Protecció Civil del
Departament d’Interior.
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8. La Comissió Informativa del dia 17 de febrer de 2014 ha emès un dictamen favorable al
respecte.

Fonaments de dret

Primer. Pla d’ordenació urbanística municipal de Roses (POUM) – Text refós de data abril
de 2010. (DOGC núm. 5682, de 30.07.2010) .

Segon.  Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la Llei
d’urbanisme (DOGC núm. 4682, de 27.07.2006).

Tercer. Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual s’aprova el text refós de la Llei
d’urbanisme (DOGC núm. 5686, de 05.08.2010), modificat per la Llei 3/2012, de 22 de febrer
(DOGC núm. 6077, de 29.02.2012).

Quart. Decret d’Alcaldia núm. 3562/11, de 14 de desembre de 2011, de delegacions (BOP
de Girona núm. 246, de 28.12.2011).

A proposta de la regidora responsable de l’àrea d’Urbanisme, Sílvia Ripoll i Cayuela, el Ple
adopta el següent

Acord:

1. Aprovar provisionalment el document anomenat  “Pla especial urbanístic per definir les
condicions d’edificació i usos a la zona d’equipaments escolars – Montserrat Vayreda”,  a
l’àmbit de la ronda de Dalt i ronda Vial Nord de Roses, d’iniciativa municipal, redactat el
mes de febrer de 2014 pel cap del Departament de Planejament i Execució Urbanística
de l’Ajuntament de Roses, que incorpora les resolucions de les administracions
sectorials, transcrites en els punts 4 i 5 de la part expositiva d’aquest acord.

2. Trametre a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona, en relació amb aquest Pla
especial urbanístic, per tal que pugui adoptar l’acord d’aprovació definitiva, la següent
documentació:
- 2 exemplars en suport paper.
- 2 exemplars en suport informàtic (CD), un d’ells amb el text de les normes

urbanístiques i els plànols, identificat mitjançant un fitxer independent, degudament
protegit que no permeti la modificació del document i, altre en  un format de
tractament de textos editables, per adequar-ho als requeriments tecnològics del Diari
Oficial de la Generalitat de Catalunya (DOGC).

- Certificat expedit pel secretari general de la corporació, en el qual s’ha de fer constar
que l’autenticitat i la integritat de la documentació aportada en suport informàtic, es
correspon exactament amb l’aprovada en el darrer acord de tràmit adoptat i,
conseqüentment amb l’aportada amb suport paper.

- Còpia en extracte de l’expedient administratiu.
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3. Notificar-ho als Serveis Territorials a Girona del Departament d’Ensenyament i,
comunicar-ho als Departaments d’Ensenyament i Serveis Jurídics – Unitat de Patrimoni
de l’Ajuntament, per al seu coneixement i efectes. = Exp.5055/13 - ref.: PL13010OT.

EXPLICACIÓ DE LA REGIDORA PONENT

Sra. Sílvia Ripoll.- Diu que és un pas mes per tal que l’escola Montserrat Vayreda sigui una
realitat. Es tracta de l’aprovació provisional del Pla Especial que en el seu moment es va
aprovar per Junta de Govern. Ha estat a exposició pública i no hi ha hagut cap al·legació.

Tots saben que el Pla Especial el que fa és definir els usos i les condicions d’edificació de la
zona on ha d’anar ubicada l’escola Montserrat Vayreda.

Sense necessitat de votació i per unanimitat  dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

05.- APROVAR DEFINITIVAMENT LA DESAFECTACIÓ DE 374 M2 D’UNA FINCA
MUNICIPAL I EFECTUAR DIVERSES OPERACIONS D’AGREGACIÓ I SEGREGACIÓ DE
FINQUES, A FI D’INCREMENTAR LA SUPERFÍCIE DE CESSIÓ DE LA FINCA, A FAVOR
DE LA GENERALITAT DE CATALUNYA, ON ES CONSTRUIRÀ L’ESCOLA
MONTSERRAT VAYREDA

La senyora Montserrat Mindan, alcaldessa presidenta de la corporació, presenta la proposta
d’acord que és del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta relativa a la modificació de l’acord plenari del dia 30 de gener de 2012, per a la
cessió gratuïta a favor de la Generalitat de Catalunya d'una finca per a la construcció de
l'Escola Montserrat Vayreda.

Antecedents

1. El Ple de l’Ajuntament de Roses, a la sessió del dia 30 de gener de 2012 acordà cedir a
la Generalitat de Catalunya l’ús de la finca de propietat municipal situada a la Ronda de
Dalt, 27-31 (PC 5000038), de 10.000 m2 de superfície, i posar-la a disposició del
Departament d’Ensenyament  a fi i efecte que es construís l’escola Montserrat Vayreda.

Aquesta cessió unilateral està pendent d’acceptació per part del Departament
d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya i, per tant, la finca encara figura inscrita a
nom d’aquest ajuntament al Registre de la Propietat  i a l’inventari municipal de béns.

2. Redactat el projecte de construcció de l’equipament escolar a ubicar a la finca objecte de
cessió, s’ha constatat la necessitat de modificar tant la superfície objecte de cessió que
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de 10.000 m2 ha de passar a 10.186 m2, com la seva delimitació, mitjançant la inclusió
d’una porció rectangular en el límit oest de 374 m2 i la supressió d’una franja de terreny
de 188 m2 de forma irregular en el límit est, segons els plànols elaborats pels Serveis
Tècnics municipals, en data novembre de 2013.

3. Aquesta finca consta inscrita a l’inventari municipal de béns a l’ordinal 194, com a “Solar
Vinyassa CEIP Montserrat Vayreda” i,  segons nota simple, inscrita al Registre de la
Propietat núm. 1 de Roses, al tom 3125, llibre 723, foli 70, finca 36.827, amb la següent
descripció:

“URBANA: Porció de terreny de forma irregular, destinada a la construcció del CEIP
Montserrat Vayreda, situada en el terme municipal de Roses, territori la Vinyassa. Té una
superfície de 10.000 m2. Llinda: Nord, parcel·les cadastrals 149 i 217 del polígon 3; Sud,
amb resta de finca matriu de la qual se segrega, propietat de l’Ajuntament de Roses; Est,
carretera al Mas Oliva; i Oest, amb resta de finca de la qual se segrega, on hi ha un
camp de futbol”.

4. Aquesta finca d’on s’han de segregar els 374 m2 (PC 5000039), consta inscrita a
l’inventari municipal de béns a l’ordinal 12, com a “Zona esportiva (La Vinyassa)”, i
segons nota simple,  inscrita al Registre de la Propietat núm. 1 de Roses, al tom 850,
llibre 37, foli 182, finca 2034, amb la següent descripció:

“RÚSTICA: Peça de terreny de forma irregular, situada en el terme municipal de Roses,
territori la Vinyassa. És la parcel·la 196 del polígon 3 del Cadastre de Rústica. Té una
superfície de 26.722 m2. Llinda: al Nord, amb parcel·la 218 del polígon 3 i part
segregada per a la construcció del CEIP Montserrat Vayreda; al Sud, amb parcel·les
5000014, 5000017 i 5000018; a l’Est, amb carretera al Mas Oliva, 45 i part segregada i a
l’Oest, amb parcel·les 5000029 i 5000007”.

5. Consta a l’expedient l’informe jurídic emès pel secretari de la corporació de data 12 de
novembre de 2013.

6. El Ple de l’Ajuntament de Roses, a la sessió del dia 25 de novembre de 2013, acordà
aprovar inicialment la desafectació de 374 m2 de la finca registral 2034 (inscrita a
l’inventari municipal de béns amb l’ordinal 194), canviant la seva qualificació de bé de
domini públic a bé patrimonial i publicar l’acord al Butlletí Oficial de la Província de
Girona i en el taulell d’anuncis de l’Ajuntament.

7. Amb data 3 de desembre de 2013, es publicà l’aprovació inicial de l’expedient de
desafectació de l’esmentada porció de finca, en el Butlletí Oficial de la Província núm.
231 i s’exposà durant vint dies en el taulell d’anuncis de l’Ajuntament, sense que s’hagin
presentat al·legacions.

8. Consta a l’expedient l’informe tècnic de l’arquitecte municipal de data 4 de desembre de
2013.
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9. La Comissió Informativa Genèrica del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia 17
de febrer de 2014, va dictaminar favorablement l’assumpte més amunt esmentat.

Fonaments de dret

Pel que fa a la desafectació i segregació de les finques:

- Els articles 204 i 205 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text
refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya.

- Els articles 20 i següents del Decret 336/1988, de 17 d’octubre, pel qual s’aprova el
Reglament de patrimoni dels ens locals.

- Els articles 22.2.l), 47.2.n) i 81 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de
règim local.

- L’article 8 del Reial Decret 1372/1986, de 13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament de
béns de les entitats locals.

Pel que fa a la cessió:

- Articles 22.2.p) i 47.3.l) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril , reguladora de les bases del règim
local.

- Articles 211 i següents, del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el
Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya.

- Article 79.2 del Reial Decret Legislatiu 781/1986, pel qual s’aprova el Text refós de règim
local.

- Articles 41 i 19 al 52 del Reglament de patrimoni dels ens locals, aprovat per Decret
336/1988, de 17 d’octubre.

A proposta de la Sra. Montse Mindan Cortada, Alcaldessa presidenta de l’Ajuntament de
Roses, el Ple adopta el següent:

ACORD

1. Aprovar definitivament la desafectació de 374 m2 de la finca registral 2034 (inscrita a
l’inventari municipal de béns amb l’ordinal 194), que fou aprovada inicialment a la sessió
celebrada el dia 25 de novembre de 2013, canviant la seva qualificació de bé de domini
públic a bé patrimonial.

2. Efectuar les següents operacions d’agregació i segregació de finques:

a) Segregar de la finca registral 2.034, propietat d’aquest Ajuntament, una porció de
374 m2, prèviament desafectada, per a la seva posterior agregació a la registral núm.
36.827, propietat també d’aquest Ajuntament. Amb aquesta segregació la finca 2.034
passarà a tenir una superfície de 26.348 m2.

b) Agregar instrumentalment la porció segregada en l’apartat anterior a la registral
36.827, amb la qual cosa passarà a tenir una superfície de 10.374 m2.
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c) Segregar de la finca 36.827, una porció de 188 m2 per a la seva posterior agregació
a la finca 2.034. Efectuada l’anterior segregació, la finca 36.827 passarà a tenir una
superfície de 10.186 m2, amb la següent descripció:

Finca a cedir (registral 36.827)
“URBANA: Porció de terreny de forma irregular, destinada a la construcció del CEIP
Montserrat Vayreda, situada al terme municipal de Roses, territori la Vinyassa. Té
una superfície de 10.186 m2. Llinda: Nord amb parcel·les cadastrals 149 i 217 del
polígon 3 de rústica; Sud, amb la finca amb referència cadastral 5000039 i registral
2034 i el vial en construcció anomenat Vial Nord; Est, amb la mateixa finca cadastral
que l’anterior i el vial anomenat Ronda de Dalt; i Oest, amb les finques amb
referència cadastral 5000039 i registral 2.034, on hi ha els camps de futbol”.

d) Agregar la porció de 188 m2 segregats a l’apartat anterior amb la finca que colinda
(registral 2.034). Practicada aquesta segregació, la finca 2.034 passarà a tenir una
superfície de 26.536 m2, amb la següent descripció:

Finca registral 2.034
“URBANA: Porció de terreny de forma irregular, situada al terme municipal de Roses,
territori la Vinyassa. Té una superfície de 26.536 m2. Llinda: Nord amb parcel·les
cadastrals 218 i 217 del polígon 3 i finca registral 36.827 i referència cadastral
5000038; Sud, amb les finques amb referència cadastral 5000018, 17 i 14, on hi ha
l’estadi; Est, amb el vial anomenat Ronda de Dalt; i Oest, amb les finques amb
referència cadastral 5000007 i 29 i parcel·la cadastral 221 del polígon 3 de rústica”.

3. Modificar l’apartat primer de la part dispositiva de l’acord adoptat a la sessió plenària
ordinària celebrada el dia 30 de gener de 2012, en el sentit d’incrementar la superfície de
cessió fixada en 10.186 m2, en lloc dels 10.000 m2 previstos a l’acord modificat.

4. Pel que fa a la porció de 188 m2 que se suprimeix de la cessió retorna a la seva
afectació a domini públic.

5. Sol·licitar al Registre de la Propietat núm. 1 de Roses, la inscripció d’aquestes
segregacions i agregacions.

6. Mantenir la resta de pronuncionaments de l’acord plenari de data 30 de gener de 2012.

7. Comunicar l’adopció del present acord a la Direcció General de Centres Educatius i ala
Direcció General d’Administració Local de la Generalitat de Catalunya i als següents
Departaments de l’Ajuntament: Intervenció, Gestió Tributària, Educació, Urbanisme,
Infraestructures i Serveis Públics, per al seu coneixement i al Departament de Patrimoni
als efectes d’anotar en el Llibre Inventari de Béns de la corporació l’alteració de la
qualificació jurídica que han sofert els béns immobles, així com les segregacions i
agregacions practicades.
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8. Es faculta l’alcaldessa presidenta de l'Ajuntament de Roses per a la signatura de la
documentació que sigui necessària per a l'efectivitat del que es disposa en el present
acord.

9. Publicar aquest acord per al coneixement general. = Exp. 1510/09*.

EXPLICACIÓ DE L’ALCALDIA

Alcaldessa.- Diu que com ja saben, quan es va anar a veure el projecte, es va acordar que
era millor que es desafectés i revertís un altre cop a l’Ajuntament. Era un tall que quedava
afectat per fer l’escola on hi ha la zona de serveis i que s’ampliés el terreny que es feia
donació a la Generalitat per tal de fer l’escola.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

06.- APROVAR L’ADHESIÓ DE L’AJUNTAMENT DE ROSES AL CONVENI MARC
SIGNAT ENTRE L’AGÈNCIA DE RESIDUS DE CATALUNYA I LES ENTITATS
GESTORES DEL SISTEMA DE GESTIÓ INTEGRAL (SIG) PER A LA VALORITZACIÓ
DELS RESIDUS D’APARELLS ELÈCTRICS I ELECTRÒNICS (RAEE)

El senyor Josep Ma. Mas Blanch, responsable de l’àrea d’Infraestructures i Serveis Públics,
presenta la proposta d’acord que és del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta relativa a l’adhesió de l’Ajuntament de Roses al Conveni Marc de col·laboració
entre l’Agència Catalana de Residus i les entitats gestores dels sistemes integrals de gestió
(SIG) de residus d’aparells elèctrics i electrònics.

Antecedents

1. El Ple de l'Ajuntament de data 26 de novembre de 2007, ratificà l'acord de la Junta de
Govern Local del 29 d’octubre de 2007 d'adhesió al Conveni Marc entre l’Agència de
Residus de Catalunya i les entitats gestores dels sistemes integrals de gestió (SIG) de
residus d’aparells elèctrics i electrònics (RAEE), per una durada de 5 anys amb efectes
des del 13 d'agost de 2005.

2. En data 4 de febrer de 2013 i RE 1888, l’Agència de Residus de Catalunya fa arribar a
l’Ajuntament un escrit en el que comunica la signatura i l’aprovació el 10 de juliol de
2013, del nou Conveni Marc entre l’Agència de Residus de Catalunya i les entitats
gestores dels sistemes integrals de gestió (SIG) de residus d’aparells elèctrics i
electrònics (RAEE) per al període 2013-2017, continuador de l'anterior, facilitant a les
entitats locals la compensació dels costos que suporten efectivament en la recollida i



46

recepció d’aquest tipus residus. En l’esmentat escrit, també s’adjunta document
d'adhesió al nou del Conveni Marc signat entre ambdues parts en data 10 de juliol de
2012.

3. En virtut del que estableix l’esmentat Conveni, les entitats locals seran recompensades
econòmicament per la recollida, el transport i el tractament dels RAEE gestionats, amb
caràcter retrospectiu des del 1 de gener de 2013, tot això en base als imports establerts
en els annexos de l’esmentat Conveni.

4. En data 5 de febrer de 2014, l’enginyer tècnic municipal emet informe amb les següents
consideracions i conclusions:

“Consideracions

Primera. Descripció general de les condicions del Conveni Marc

El Conveni Marc signat entre l’ACR i les entitats gestores del SIG dels residus d’aparells
elèctrics i electrònics conté un seguit d’Annexes que fixen les condicions particulars,
especialment pel que fa a les entitats locals i a les seves obligacions, compensacions i
relació entre aquestes i les entitats gestores del SIG, la qual es durà a terme a través de
l'Oficina de Coordinació del SIG (les obligacions de la qual venen establertes en l’Annex
III del propi Conveni).

El Sistema Integrat de Gestió (SIG) garanteix la recollida, el tractament i el reciclatge
d’aquests residus (o l’eliminació d’aquelles parts no valoritzables) per part d’empreses
autoritzades per l’Agència Catalana de Residus per a realitzar aquesta funció. Aquestes
empreses reben una quantitat econòmica provinent de l’Administració en base a les
tones de residu recuperat.

Els residus objecte del Conveni són els procedents de l’ús domèstic dels aparells
elèctrics i electrònics, tal i com es troben definits en l’article 2.a i 2.b del Reial Decret
208/2005, de 13 d’abril. En aquest sentit, són objecte de recollida els residus d’aparells
d’àudio i vídeo, informàtica i ofimàtica, eines de bricolatge, electrodomèstics de tot tipus
petits i grans, frigorífics, residus elèctrics (cables, bombetes, fluorescents...), mòbils i
equips de telecomunicacions.

Tots aquests residus hauran de ser separats convenientment en el punt de recollida que
sigui establert per cada municipi. El Conveni estableix, en l’Annex IV, un conjunt
d’opcions diferenciades pel grau de separació d’aquests residus (essent l'opció A la més
segregada, i l'opció B la de menys segregació).

La durada del Conveni Marc és de 5 anys, amb efectes retrospectius a comptar des del
dia 1 de gener de 2013 fins el 31 de desembre de 2017.

En quant a la compensació econòmica, les condicions s’estableixen en l’Annex III. La
quantitat a percebre per part del municipi serà funció de tona de residu gestionat i del
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grau de segregació en què es trobin els diferents tipus de residus objecte del Conveni en
el punt de recollida.

Per últim, cal esmentar que, els ens locals que desitgin adherir-se al Conveni Marc,
hauran de comunicar:

la relació de punts de recollida de RAEE existents en el municipi, aportant informació
sobre la seva adreça, la persona responsable i les dades de contacte
el model d’emmagatzematge proposat, segons les opcions esmentades, juntament amb
el tipus i la quantitat de gàbies i/o contenidors que es dedicaran en cada punt de
recollida municipal a l’emmagatzematge dels RAEE.

Segona. Aplicabilitat per al municipi de Roses

Per al cas del municipi de Roses, l’actual punt de recollida i recepció municipal dels
RAEE, bé sigui per aportació de particulars, bé sigui per recollida en via pública del
servei municipal de recollida de residus voluminosos, és la Deixalleria Municipal de
Roses (tipus B), situada a la Carretera de les Arenes s/n, a les instal·lacions de la
societat de capital mixt Gestió Mediambiental de Roses SL. (ROSESNET), la qual en
realitza la gestió.

Els sistemes d’emmagatzematge de RAEE compleixen en general amb les condicions i
els criteris de l'opció esmentada en l’Annex IV del Conveni Marc, essent els sistemes
predominants els següents:

RAEE Sistema d’emmagatzematge

Grans electrodomèstics (excepte frigorífics) Caixa metàl·lica de 18m3

Petits electrodomèstics, equips d’informàtica i
telecomunicacions, aparells electrònics de consum,
aparells d’enllumenat (no provinents de serveis
públics), eines elèctriques i electròniques de
bricolatge, joguines, instruments de vigilància i control

Gàbies específiques

Frigorífics amb CFC i/o HCFC Caixa metàl·lica de 18m3

Fluorescents Palet retractilat

Per tot l'exposat fins al moment, es considera adient i idoni la renovació per part de
l’Ajuntament de Roses de l’adhesió a l’esmentat Conveni Marc, ateses les condicions
econòmiques previstes, i tenint en compte que els requisits i condicionants exigits en el
clausulat i en els annexes del Conveni ja es venen complint en el municipi per part de la
societat Gestió Mediambiental de Roses SL. (ROSESNET), en termes de recollida,
recepció, emmagatzematge, gestió i lliurament d’aquests residus.

Conclusions
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Informar favorablement l’adhesió de l’Ajuntament de Roses al Conveni Marc signat entre
l’Agència de Residus de Catalunya i les entitats gestores del Sistema de Gestió Integral
(SIG) per a la valorització dels residus d’aparells elèctrics i electrònics (RAEE), en el
marc del que estableix el Reial Decret 208/2005, de 25 de febrer, sobre gestió d’aparells
elèctrics i electrònics, amb els termes i condicions establertes en l’esmentat Conveni.

Proposar a l’òrgan municipal de govern l’acord d’aprovació, si escau, de l’adhesió de
l’Ajuntament a l’esmentat Conveni Marc.

Informar a l’Oficina de Coordinació que les dades no han variat respecte a les ja
declarades en l'anterior conveni, i per tant es manté la Deixalleria Municipal de Roses
com a punt de recepció, recollida, emmagatzematge i lliurament dels RAEE, i que el
model d’emmagatzematge existent i sol·licitat és del de tipus B, separant en almenys 3
fraccions.

Notificar l’adopció de l’esmentat acord a l’Agència de Residus de Catalunya, i comunicar
així mateix l’adopció de l’acord a la societat Gestió Mediambiental de Roses SL.
(ROSESNET) i als Departaments d’Intervenció i de Tresoreria, per al seu coneixement i
efectes.”

5. La Comissió Informativa Genèrica del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia 17
de febrer de 2014, va emetre un dictamen favorable al respecte.

6. Amb data 18 de febrer de 2014, el regidor responsable de l'Àrea d'Infraestructures i
Serveis Públics, Josep Maria Mas Blanch i Ponce, dicta un acord al respecte, amb el
vistiplau del regidor Coordinació T i S, Carles Pàramo i Ponsetí.

Fonaments de dret

Primer. Reial Decret 208/2005 de 25 de febrer, sobre gestió d’aparells elèctrics i electrònics.

Segon. Llei 30/1992, de 26 de novembre, de règim jurídic de les administracions públiques i
del procediment administratiu comú, modificada per la Llei 4/1999, de 13 de gener.

Tercer. Article 66 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós
de la Llei municipal i de règim local de Catalunya (DOGC núm.3887 de 20.05.2003).

Resolució

El Ple acorda:

1. Aprovar l’adhesió de l’Ajuntament de Roses al Conveni Marc signat entre l’Agència de
Residus de Catalunya i les entitats gestores del Sistema de Gestió Integral (SIG) per a la
valorització dels residus d’aparells elèctrics i electrònics (RAEE), en el marc del que
estableix el Reial Decret 208/2005, de 25 de febrer, sobre gestió d’aparells elèctrics i
electrònics, amb els termes i condicions establertes en l’esmentat Conveni.
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2. Informar a l’Oficina de Coordinació que les dades no han variat respecte a les ja
declarades en l’anterior conveni i, per tant, es manté la deixalleria municipal de Roses
com a punt de recepció, recollida, emmagatzematge i lliurament dels RAEE, i que el
model d’emmagatzematge existent i sol.licitat és del tipus B, separant en almenys 3
fraccions.

3. Facultar a l’alcaldessa presidenta per portar a terme les actuacions necessàries per a la
formalització del model d’adhesió a l’esmentat Conveni Marc.

4. Notificar l’adopció de l’esmentat acord a l’Agència de Residus de Catalunya, a la Societat
Gestió Mediambiental de Roses SL (Rosesnet), i als departaments de Tresoreria i
d’Intervenció, per al seu coneixements i efectes. Exp.:938/13.**

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

07.- CONCEDIR LA MEDALLA DE PERMANÈNCIA EN EL SERVEI DE SEGONA
CATEGORIA AL SENYOR JOSÉ FRANCISCO GUTIÉRREZ GARCÍA

El senyor Àngel Tarrero, responsable de l’àrea de Seguretat Ciutadana, presenta la proposta
d’acord que és del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Expedient de concessió de la medalla de permanència en el servei de segona categoria al
senyor José Francisco Gutiérrez García.

Antecedents

1. Per acord de la Junta de Govern Local de data 20 de desembre de 2013 es proposa la
concessió de la medalla de permanència en el servei de segona categoria (25 anys de
servei) amb distintiu groc al senyor José Francisco Gutiérrez García, sotsinspector del
servei de policia local, i que se li reconeguin els beneficis que recull l’article 84 del
Reglament de la Policia Local de Roses.

2. La Comissió Informativa genèrica del Ple, en sessió ordinària del dia 17 de febrer de
2014 va emetre un dictamen favorable al respecte.

Fonaments de dret

Primer -  Articles 83, 93, 94 i 96 del Reglament de la Policia Local de Roses (BOP de
Girona, núm. 32 de 14 de febrer de 2002).
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A proposta del Sr. Àngel Tarrero González, regidor de Seguretat Ciutadana de l’Ajuntament
de Roses, proposa al Ple l’adopció del següent:

Acord

1. Concedir la medalla de permanència en el servei de segona categoria (25 anys de
servei) amb distintiu groc al senyor José Francisco Gutiérrez García, sotsinspector del
servei de policia local, i que se li reconeguin els beneficis que recull l’article 84 del
Reglament de la Policia Local de Roses.

2. Comunicar aquest acord a l’interessat, a l’inspector cap de la Policia Local, i al
Departament de Recursos Humans.=Exp. 5477/2013*

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDIA

Sra. Montserrat Mindan.- Diu que, a banda de reconèixer els beneficis en aquesta proposta,
li vol fer arribar la felicitació d’aquest ple per aquests vint-i-cinc anys de servei. Felicitació
que se li fa arribar en el benentès que és una felicitació de tot el Ple.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat presentada i s’eleva a acord plenari.

08.- RATIFICACIÓ DEL DECRET DE L’ALCALDIA DE DATA 4 DE FEBRER DE 2014,
PEL QUAL ES NOMENEN REPRESENTANTS DE LA CORPORACIÓ AL CONSELL
ESCOLAR MUNICIPAL

La senyora Montse Mindan, alcaldessa presidenta de la corporació, presenta la proposta
d’acord que és del tenor literal següent:

Antecedents

1. Com a conseqüència del canvi de l’Alcaldia produït a la sessió celebrada el dia 3 d’agost
de 2013, cal ajustar l’acord de nomenament dels representants de la corporació al
Consell Escolar Municipal, ja que segons l’acord de 28 de juny de 2011, el Sr. Carles
Pàramo i Ponsetí ostentava el càrrec de President del Consell Escolar Municipal i la Sra.
Montserrat Mindan Cortada ostentava el càrrec de vocal del Plenari de l’esmentat
Consell.

2. En data 23 de desembre de 2013, el Ple de la corporació va prendre coneixement de la
renúncia de la senyora Immaculada Carrion i Ferrer, regidora del Grup Municipal
Socialista (PSC-PM) d’aquesta corporació, la qual va tenir efectes una vegada finalitzada
l’esmentada sessió.
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3. Com a conseqüència d’aquesta renúncia, cal ajustar, també, l’acord de 28 de juny de
2011, abans esmentat, ja que la Sra. Imma Carrion i Ferrer formava part del Plenari del
Consell Escolar Municipal, com a membre (vocal) del sector Ajuntament.

4. En aquest sentit, el Sr. Francisco Martínez Pérez, com a portaveu del Grup Municipal
Socialista (PSC-PM), ha manifestat que la representant en el Consell Escolar Municipal
serà la Sra. Francisca Guijarro Muñoz.

5. Està prevista la convocatòria del plenari del Consell Escolar Municipal per al proper dia
19 de febrer, per la qual cosa,  mitjançant el nomenament dels nous membres es
garanteix que tos els grups municipals hi puguin participar.

6. Per aquest motiu, mitjançant decret d’alcaldia de data 4 de febrer de 2014, es resolgué el
següent:

"1. Nomenar el Sr. Carles Pàramo i Ponsetí, regidor del Grup Municipal de
Convergència i Unió (CIU) d’aquesta corporació, com a conseqüència del canvi  de
l’alcaldia,  com  a  Membre  (vocal)    del  plenari  del  Consell  Escolar  Municipal  de
Roses  del  Sector Ajuntament.

2. Nomenar la Sra. Francisca Guijarro Muñoz, regidora del Grup Municipal Socialista
(PSC-PM) d’aquesta corporació, en substitució de la Sra. Imma Carrion i Ferrer, com
a membre (vocal) del plenari del Consell Escolar Municipal de Roses del Sector
Ajuntament.

Per tant, els membres de la corporació que formen part del Consell Escolar Municipal
són els següents:

Presidenta

Montserrat Mindan i Cortada

Vice-presidenta

Sílvia Useros Moyano

Vocals

Sector ajuntament

Carles Pàramo i Ponsetí
Manel Escobar Yegua

      Francisca Guijarro Muñoz
      Ma. Àngels Arjona Crusellas

3. Ratificar el present decret en la primera sessió plenària que tingui lloc.
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4. Notificar aquest Decret als interessats i al Departament d’Ensenyament d’aquest
Ajuntament, pel seu coneixement i efectes”.

7. La Comissió Informativa Genèrica del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia 17
de febrer de 2014, va dictaminar favorablement l’assumpte més amunt esmentat.

Fonaments de dret

Primer.-  Article 38 del Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats
locals.
Segon.- Reglament del Consell Escolar Municipal

A proposta de la Sra. Montse Mindan Cortada, Alcaldessa presidenta de l’Ajuntament de
Roses,  el Ple adopta el següent

ACORD:

1. Ratificar el Decret d’Alcaldia de data 4 de febrer de 2014, núm.  375/11.02.2014, relatiu
al nomenament de representants de la corporació al Consell Escolar Municipal.= Exp.
2681/2011*

EXPLICACIÓ DE L’ALCALDIA

Alcaldessa.- Explica que com que la reunió del Consell Escolar Municipal estava previst
abans que es fes aquest ple, es va decidir de fer un decret de l’Alcaldia que és el que avui
ratifiquen.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat presentada i s’eleva a acord plenari.

09.- INFORMAR AL PLE DE LA RENÚNCIA AL CÀRREC DE REGIDORA MUNICIPAL DE
LA SENYORA WASSIMA SAADOUN HAMMANOU I CONSTATAR L’EXISTÈNCIA D’UNA
VACANT EN LA COMPOSICIÓ DE LA CORPORACIÓ MUNICIPAL

La senyora Montse Mindan, alcaldessa presidenta, presenta la proposta d’acord que és del
tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Expedient de renúncia de la senyora Wassima Saadoun Hammanou a la presa de possessió
del càrrec de regidora municipal i presa de possessió del següent candidat/a presentat/da a
la llista del Grup Municipal Socialista (PSC-PM), a les eleccions locals que van tenir lloc el
dia 22 de maig de 2011.
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Antecedents

1. El dia 11 de juny de 2011, la senyora Magda Casamitjana i Aguilà, va prendre possessió
del càrrec de regidora de la corporació com a resultat de les eleccions locals que van
tenir lloc el dia 22 de maig de 2011.

2. El dia 12 de desembre de 2013, la senyora Magda Casamitjana i Aguilà, regidora del
Grup Municipal Socialista (PSC-PM), va manifestar la seva renúncia al càrrec de
regidora de l’Ajuntament de Roses, mitjançant escrit amb RE 17816/13 i posteriorment
se n’informà al ple de la corporació en sessió ordinària del dia 23 de desembre de 2013.

3. El dia 3 de febrer de 2013 amb RE núm 1756, la Junta Electoral Central va trametre la
credencial a nom de la senyora Wassima Saadoun Hammanou, candidata a la llista
presentada a les darreres eleccions municipals del Partit Socialista-Progrés Municipal
(PSC-PM).

4. El dia 10 de febrer de 2014 la senyora Wassima Saadoun Hammanou va presentar la
seva renúncia al càrrec de regidora de la corporació davant del secretari de la
corporació, senyor Francisco Luís Muñoz Cameo.

Fonaments de dret

Primer. Article 9.4 del Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, que va aprovar el
Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals.

Segon. Article 182 de la LOREG.

A proposta de la senyora Montse Mindan i Cortada, alcaldessa-presidenta de l’Ajuntament
de Roses, el ple de la corporació adopta el següent

Acord

1. Informar al ple de la renúncia de la senyora Wassima Saadoun Hammanoual càrrec de
regidora municipal.

2. Constatar l’existència d’una vacant en la composició de la corporació municipal que
correspon a la candidatura presentada a la llista del Grup Municipal Socialista (PSC-PM)
a les eleccions locals que van tenir lloc el passat 22 de maig de 2011.

3. Sol·licitar a la Junta Electoral Central que expedeixi la credencial pertinent a favor del
següent candidat/a a la llista del Grup Municipal Socialista (PSC-PM) per completar la
composició municipal.=Exp.2332/2011*

El Ple en queda assabentat.
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10.-  MOCIÓ QUE PRESENTEN ELS GRUPS MUNICIPALS DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ
(CIU), PSC-PM (PARTIT SOCIALISTA DE CATALUNYA-PM) I GDP-AM (GENT DEL
POBLE-AM)  AL PLE DE L’AJUNTAMENT DE ROSES EN CONTRA DE LA REFORMA
DE LA LLEI DE SALUT SEXUAL I REPRODUCTIVA

La senyora Montse Mindan i Cortada, alcaldessa presidenta presenta la proposta d’acord
que és del tenor literal següent:

El passat divendres 20 de desembre de 2013, el Consell de Ministres va aprovar la reforma
de la llei orgànica 2/2010, de 3 de març de salut sexual i reproductiva, que regula les
condicions per a la interrupció voluntària de l’embaràs i estableix les obligacions dels poders
públics, pel que fa a l’exercici d’aquest dret.

La llei vigent declara el dret de totes les dones a adoptar lliurement decisions que afecten la
seva vida sexual i reproductiva, sense més límits que el respecte als drets de la resta de
persones. Tanmateix,  es regula el dret a la maternitat lliurement decidida, reconeixent així a
les dones la seva capacitat de decisió plena sobre el seu embaràs. Una decisió que ha de
ser respectada, conscient i responsable, i amb l’empara de la llei.

Aquesta llei va substituir la llei que a l’any 1985 havia suposat un avenç en la protecció de
les dones i dels i les professionals. La llei va ser aprovada amb un ampli consens i amb la
majoria dels grups polítics amb representació a la cambra,  així com de nombrosos
professionals dels sectors de la medicina i la bioètica. La nova llei va suposar importants
avenços legals i especialment els referits a la seguretat jurídica dels i les professionals del
món de la salut que assistien a les dones. També va incorporar jurisprudència tant del
Tribunal Constitucional com del Tribunal Europeu de Drets Humans.

El projecte de llei ara plantejat pel Govern del PP representaria un extraordinari retrocés
normatiu, social i ideològic i tornaria a situar les dones portadores d’un embaràs no desitjat
en moltes de les possibles causes en la clandestinitat, suprimint el seu dret a decidir de
manera conscient, responsable i lliure sobre la seva sexualitat i maternitat. La proposta del
PP afecta greument a la seguretat jurídica dels i les professionals de l’àmbit sanitari, així
com també a la garantia en l’accés a les corresponents prestacions sanitàries des de l’àmbit
públic. La proposta del PP ens situa trenta anys enrere pel que fa als drets de les dones.

Així, la llei del Govern de Rajoy, elimina la possibilitat d’interrompre l’embaràs en les
primeres catorze setmanes, considerant-lo com a delicte i despenalitzant-lo només en els
casos de violació i “greu perill per a la vida o la salut de la mare”, privant les dones del dret a
decidir sobre la seva maternitat. També suprimeix per tant, el supòsit de malformacions o
anomalies fetals incompatibles amb la vida, que havia justificat la interrupció de l’embaràs en
els anys vuitanta del segle passat.

Aquesta nova proposició de llei, que afecta la llibertat, la salut i la dignitat de les dones, és
un projecte que neix mort (amb greus carències de llibertat i democràcia) i no compleix amb
cap dels preceptes internacionals reconeguts a la llei anterior. Topa frontalment amb les
recomanacions de l’Organització Mundial de la Salut (OMS), atès que restringint el dret a
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l’avortament se’n augmentarà el nombre d’avortaments practicats al marge de la llei, en
pitjors condicions de salubritat i a costa la salut i la seguretat de les dones.

Aquesta nova normativa del govern del PP ha provocat un enorme rebuig social de la
ciutadania del nostre país i de la resta de països del nostre entorn europeu. També són
moltes les crítiques que han aparegut tant de professionals del món de la justícia com del
món de la salut, així com de moltíssimes organitzacions de dones i feministes a casa nostra.

Per tot això proposem que el Ple de l’Ajuntament de Roses acordi:

Demanar al Govern de l’Estat la retirada de la reforma de la Llei Orgànica 2/2010, de 3 de
març de salut sexual i reproductiva.

Comunicar aquest acord al President del Govern de l’Estat; al Ministeri de Justícia i als
Presidents del congrés dels Diputats i del Senat.

Igualment posar-ho en el coneixement del President de la Generalitat de Catalunya; a la
presidenta del Parlament de Catalunya i als presidents de l’Associació Catalana de
Municipis, i de la Federació de Municipis de Catalunya.

Tot seguit es passa a votació i se  n’extreu el següent resultat:

Vots a favor: Quinze (15) Carles Pàramo, Sílvia Ripoll, Marc Danés, Josep Ma. Mas Blanch,
Sílvia Useros, Juan Manuel Fernandez, Ambrosio Martinez, Carles Ferrer, Francisco
Martinez, Francisca Guijarro, David Beltran, Jesús Minguez, Francesc Giner, Ma. Àngels
Arjona i Montse Mindan.

Vots en contra: Cap (0)

Abstencions: Tres (3) Manel Escobar, Àngel Tarrero i Carlos López.

En veure el resultat de les votacions, l’Alcaldia Presidència declara aprovada la proposta tal
com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

11.- PRECS I PREGUNTES

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Sr. Carles Ferrer.- Fa les següents intervencions:

01.- Vol preguntar al regidor, senyor Josep Ma. Mas Blanch, seguint amb la qüestió que ja
van plantejar en el ple passat en relació amb el columbaris del cementiri. Pregunta com està
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aquesta qüestió, si ja s’han respost totes les al·legacions i com és que ja han començat les
obres.

02.- Troben que aquest cartell de Carnaval d’enguany no està a l’alçada del Carnaval de
Roses. Creuen que és un cartell que estaria bé per un tebeo o un còmic. Degut a això,
reclamen que tornin a recuperar el concurs de cartell de Carnaval del poble de Roses.

03.- Mirant la revista monogràfica de l’Equip de Govern, veuen que en el seu dia, el senyor
Manel Escobar, quan van fer el pacte de Govern de dretes, Convergència i Unió-Partit
Popular, van dir que els sous dels regidors baixarien un 11%. En aquell moment, el senyor
Manel Escobar, l’any 2009 cobrava uns 24.000 € i,  avui, veient aquesta revista, és la que va
fer l’Equip de Govern l’any passat, el regidor Manel Escobar va cobrar 45.636 €.

Enlloc d’abaixar el sou un 11%, hi ha un augment d’un 90%. Demana que li expliquin aquest
cas i que també entengui que hi ha gent que no pot pagar la factura de la llum, del gas i
l’aigua, degut a aquesta crisi. Pregunta com els ho pot explicar, perquè també entenguin que
el senyor Manel Escobar s’ha augmentat el sou un 90% en un diferent equip de govern.

04.- Recorda que l’alcaldessa en un mitjà de comunicació local, concretament a TV
Empordà va dir que demanaria la legalització de la pèrgola il·legal de la finca familiar de la
família Pàramo. Volen saber com està això.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE

Sr. Francesc Giner.- Fa les següents intervencions:

01.- Diu que la plaça de la Pau presenta un estat força lamentable des de fa molts mesos
per culpa de l’òxid de ferro de les escultures que hi ha a la paret i que regalimen. Entenen
que s’hauria de fer alguna intervenció amb algun neutralitzador d’òxid. Pregunten si es pot
fer un dia d’aquests.

02.- Ha constatat que s’ha estrenat un local comercial nou a Roses amb una manca de
sensibilitat total envers la gent amb dificultats de mobilitat. Per exemple, és impossible
entrar-hi amb una cadira de rodes. El Grup Municipal de Gent del Poble demana com es
poden estrenar locals nous de trinca sense tenir en compte el pla d’accessibilitat de Roses
sense barreres.

Pregunta de què serveix encarregar aquests treballs amb el cost que això comporta si
després no es porten a la pràctica.

03.- També han vist com en una Junta de Govern del 5 de desembre del 2013 hi ha un
expedient per la declaració de caducitat de l’autorització de l’ocupació d’espai de domini
públic marítimo-terrestre a nom d’un restaurador d’un local de la Platja del Rastrell on
s’especifica el deute que té pendent amb l’Ajuntament des de l’any 2005 fins el 2013, per un
valor de 41.829 € i l’àrea de Serveis Jurídics emet un informe al respecte per impagament
de les taxes.
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Volen demanar si és normal que un restaurador pugui estar des del 2005 sense pagar
l’ocupació de l’espai i s’hagi d’esperar a tenir un deute tan elevat per reclamar els
pagaments anuals del 2005, 2006. 2007, 2008, 2009, 2010, 2011, 2012 i 2013.

Per acabar, volen felicitar la regidora de Joventut, Anna Jorquera, i el senyor Jordi Abadal,
com a tècnic, per la feina feta a la campanya de Carnaval: “A Carnaval no tot s’hi val” i agrair
la col·laboració de la  Policia Local, la Creu Roja i de tota la gent que hi va participar.

RESPOSTES ALS GRUPS MUNICIPALS DE L’OPOSICIÓ

Alcaldessa.- En relació a les preguntes del Grup Municipal Socialista, diu que començarà
per les seves pròpies declaracions. Per la televisió l’alcaldessa va fer unes declaracions i
considera que no val la pena reiterar-les

Sr. Josep Ma. Mas Blanch.-. Respecte als columbaris explica que tot segueix igual. Es va
començar, però va quedar aturat. No pot informar de la resolució de les al·legacions, perquè
correspon a un altre departament, però respondrà en el termini d’aquest mes.

Sr. Juan Manuel Fernández.- Respon al senyor Carles Ferrer que les seves afirmacions són
criteris.

Alcaldessa.- Informa que alguna vegada que s’ha fet un concurs s’ha hagut de declarar
desert, perquè tampoc arriben a cobrir les expectatives. En aquest cas en tenien un i
consideraven que tenien un deute moral amb aquest senyor,  ja que se li havia fet l’encàrrec
i el seu cartell havia quedat en un calaix. De totes maneres, reitera l’explicació del regidor,
senyor,  Juan Manuel Fernández.

Afegeix que aquest cartell ha tingut acceptació. Segur que no agrada a tothom, perquè no
pot agradar a tothom.

L’alcaldessa creu que no s’ha de fer cap aclariment. El senyor Carles Ferrer ha dit que el
cartell no estava a l’alçada i opinava que el concurs és necessari. Reitera que no cal que el
senyor Carles Ferrer faci cap aclariment, no li dóna la paraula  i considera que ja ha respost
la pregunta que ha fet el regidor socialista.

Sr. Manel Escobar.- Respon la intervenció del senyor Carles Ferrer en relació al sou que rep
com a segon tinent d’alcalde.

Explica que a l’anterior legislatura només hi havia la Junta de Govern i les assistències a
plens. La seva dedicació a l’Ajuntament no era laboral ni retribuïda amb seguretat social,
etc., sinó que era tan sols com la té exactament ara i els òrgans de govern eren molt
diferents, perquè abans no hi havia la mesa de contractació i no hi havia la comissió
d’urbanisme.
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Continua havent plens i juntes de govern i la feina feta personalment per ell en el seu
departament queda més que palesa, perquè continuen pagant a trenta dies als proveïdors,
no han endeutat més l’Ajuntament i durant els últims quatre anys no s’ha demanat cap més
crèdit. Els informes tècnics diuen que la feina que s’ha fet en aquest departament ha quedat
sobradament palesa i no cal donar més explicacions que les que avui ha donat  i, a més a
més, amb total transparència, perquè tot això s’ha fet públic. Suposa que a més d’un li
agrada aprofitar-se d’això, però aquesta demagògia política forma part d’aquest joc.

Sr. Carles Ferrer.- Se sent com el senyor Ferrer intervé sense tenir l’ús de la paraula i
aquesta intervenció no queda gravada, cosa que no fa possible la seva transcripció.

Sr. Josep Ma. Mas Blanch.-  En relació a l’òxid de la plaça de la Pau, diu que és un
problema, perquè no és el mateix monument el que té l’òxid, sinó que són els tacos que
estan clavats a la paret. L’òxid surt del darrere.

Sr. Carles Pàramo.- Aclareix que aquest òxid surt de les potes que aguanten l’escultura, que
surten del darrere. Ja ho ha comentat fa molt de temps amb l’escultora. Explica que
desmuntat tot allò valdria una fortuna. Val més que, de tant en quant, anem pintant i tapant
allò. Com que es rovella el que està dins no es pot pintar i per pintar no s’hi entra, no s’hi
arriba.

Li va dir a l’escultora, perquè de vegades, s’estalvia amb la cosa més tonta i les potes que
entren a la paret s’haurien d’haver posat d’un material que no es rovelli.

Sr. Carlos López.- Respon en relació a la pregunta que ha fet el senyor Francesc Giner
d’una persona que té una ocupació relacionada amb el Pla d’Usos i és cert que té un deute
pendent amb l’Ajuntament.

Ve de l’any 2005, de tants anys. Pot dir que en aquesta legislatura, l’actual Equip de Govern,
juntament amb els Serveis Tècnics, van fer un registre d’aquelles persones que tenien un
deute pendent amb l’Ajuntament en relació al pla d’usos i lògicament no han continuat any
rere any reclamant això, sinó que van decidir denegar l'ocupació a aquell que no paga. Això
és el que pot explicar en relació a l’actual legislatura, no pot explicar com funcionava en
anys anteriors.

Alcaldessa.- Explica que poden haver altres deutors, s’adrecen a l’Ajuntament i demanen de
poder pagar a terminis, perquè tenen o passen dificultats econòmiques.

En aquest cas no s’havia fet mai cap petició. En tot cas, estan d’acord que això representa
molt de temps.

S’afegeixen a la petició de fer arribar les felicitacions a la regidora Anna Jorquera i al tècnic,
senyor Jordi Abadal per la campanya realitzada i esperen veure el treball que es farà als
instituts per veure la part de reflexió i de feina que comporta aquesta campanya. Desitja que
entre tots ens en sortim i que tinguem un Carnaval ben tranquil.
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Sra. Sílvia Ripoll.- Vol aclarir al senyor Giner que el pla d’accessibilitat és un pla que està als
espais públics, en els carrers i edificis públics. Quan es tracta d’un local privat, evidentment,
ha de complir una normativa que ve regulada per llei i si hi ha hagut un canvi d’activitat se li
ha d’exigir que compleixi els requisits d’accessibilitat de rampes i lavabos adaptats a
minusvàlids. No sap de quin local parla, per tant no pot contestar-li amb més precisió.

Alcaldessa.- En tot cas demana que si veuen això, ho faci arribar a la senyora Ripoll, que li
faci arribar les dades, perquè puguin actuar en cas que no es compleixi la normativa.

Com que no hi ha cap més assumpte a tractar, l’alcaldessa aixeca la sessió a les 21:45
hores, de la qual cosa en dono fe.

L’alcaldessa presidenta El secretari general

Montse Mindan i Cortada Fco. Luís Muñoz Cameo


